
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 16. juli 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1218

Er der en sammenhæng mellem, at hver 11. medicinske sengeplads er ned-

lagt, og at flere ældre føler sig tvunget til at tage imod en kommunal aku-

tplads, fordi de udskrives tidligere fra sygehusene og dermed ikke er i stand til

at klare sig i hjemmet med tilhørende hjemmesygepleje? Der henvises til ar-

tiklen ”Markant færre senge på hospitalsafdelinger skaber bekymring” bragt

på dr.dk den 10. juli 2018 og debatindlægget ”Ældre Sagen: Urimeligt, at æl-

dre møder brugerbetaling i sundhedsvæsnet” i Kristelig Dagblad den 11. juli

2018.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Ander-

sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
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